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Maastricht, 19 augustus 2019  

 
  

Betreft: Art. 47 vragen van SAB inzake veiligheid rondom studentenhuisvesting en inkom 
 
  

Geacht college, 
  
Het schooljaar gaat weer beginnen. Vele studenten kiezen er dan ook voor om in Maastricht hun 
studententijd door te brengen of te vervolgen. Nieuwe studenten maar ook de doorstuderende 
studenten zullen de studentenhuizen weer massaal bevolken.  
De fractie van SAB heeft n.a.v. de folder, die door de brandweer wordt verspreid en die te vinden is op 
de site van de gemeente Maastricht, waarin gewag wordt gemaakt dat veel studentenhuizen niet 
brandveilig zijn de volgende vragen:  
 

1. Gelden dezelfde brandveiligheidseisen in alle studentenhuizen in Maastricht ongeacht het 
aantal kamers? 

2. Als er verschil wordt gemaakt wat is daarvan dan de reden? 
3. Hoe vaak vinden er controles plaats op brandveiligheid van studentenhuizen en zo ja, 

worden deze dan gecertificeerd en hoelang is die certificatie geldig? 
4. Waarom zijn niet alle studentenhuizen betrokken geweest bij het project “Veilige kamers”? 
5. Bent u het met ons eens dat de gevoegde folder met een dergelijke tekst “niet alle 

studentenhuizen zijn brandveilig” niet erg rustgevend is? 
6. Kunt u aangeven welk percentage studentenhuizen in Maastricht jaarlijks wordt 

geïnspecteerd op brandveiligheid? 
7. Als een bestaand studentenhuis niet door een brandveiligheidskeuring komt, wat zijn dan 

de consequenties? Hoe vaak is dat de afgelopen 3 jaar gebeurd? 
 

De introductie van nieuwe studenten (wegwijs maken in Maastricht) gebeurt regelmatig met grote 
overlast voor de overige inwoners van Maastricht. Ook hierover heeft de fractie van SAB enkele vragen: 
 

8. Welke voorzorgsmaatregelen heeft u genomen (of laten nemen) om overlast gedurende de 
inkom te minimaliseren? 

9. Wat gebeurt er met overlastmeldingen in de late avond- en nachturen? 
10. Heeft u al eens eraan gedacht om “oudere studenten” als “vrijwillige bakens” in te zetten om 

overlast te minimaliseren en wilt u hierover contacten leggen met de diverse 
studentenverenigingen? 
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